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Verslag Provinciale ledenvergadering GL GLD 13-04-2024  

 

Over de dag verdeeld waren er 35 aanwezigen, waarvan niet iedereen beschikte over stemrecht.  

 

Agenda  

1) Opening en Welkom  

Monique van Gerwen (voorzitter) opent de vergadering met een voorstelronde van het bestuur en 

van alle aanwezigen in de zaal. De agenda wordt toegelicht en wat er wordt besproken in de 

verschillende carrouselrondes die later op het programma staan.  

 

De vergadering stelt de verslag van de vorige Provinciale ledenvergadering van 2 december 2023 

vast. Daarnaast stellen we de stemtelcommissie vast bestaande uit Carmen van Kooten en Gwen 

Berntsen.  

 

2) Bestuurszaken  

A) Jaarverslag  

Monique van Gerwen vertelt kort de inhoud van het jaarverslag over het jaar 2023.  

 

Aart Lips stelt de vraag of het bestuur een oogje in het zeil houdt om te bemiddelen in het mogelijk 

aanstellen van wethouders uit een andere afdeling. Monique van Gerwen vertelt dat als we gevraagd 

worden te helpen we dat doen, bijvoorbeeld door mogelijke kandidaten te suggereren, maar we 

houden geen specifieke lijst bij Landelijk heeft beschikbare en ervaren mensen in beeld. Zij 

organiseren ook trainingen voor mensen die een wethouders rol zouden willen onderzoeken. 

Marcella Heerenveen verteld dat ook haar ervaring is dat er via team lokaal op het landelijk bureau 

ondersteuning kan worden geboden. Monique van Gerwen vertelt tot slot dat er ook veel 

uitwisseling is tussen voorzitters van de afdelingen.  

 

Dirk van Uitert wil zijn waardering uitspreken voor alles wat GroenLinks Gelderland heeft gedaan en 

hoe dit wordt gecommuniceerd. Hij stelt de vraag hoe de verkiezingen zijn geëvalueerd en hoe dit 

wordt geduid in strategie en tactiek. Monique vertelt dat de fractie maandelijks een fractiebrief 

samenstelt over hun werk. Dus een groot deel van het compliment is zeker voor de fractie bestemd. 

Er wordt ook regelmatig een nieuwsbrief vanuit het bestuur verzonden.  

Monique van Gerwen bevestigt  datevaluatie van de verkiezingen is behandeld bij de Provinciale 

ledenvergadering in december. Monique geeft een korte toelichting op de onderdelen hiervan. De 

vraag blijft natuurlijk staan hoe we nu verder gaan, ook naar aanleiding van de landelijke 

verkiezingen. Er is een gemixt beeld over de provincie. Op sommige plaatsten zijn we het alleen maar 

beter gaan doen, maar op andere plekken ook juist niet. Marcella Heerenveen vraagt of we rekening 

houden met die verschillen over de provincie. Monique vertelt hoe het bestuur op dit moment bezig 

is met dit vraagstuk. In het jaar 2023 heeft het bestuur hier geen ruimte voor gehad. Het doel is om 

zeer regelmatig contact te hebben met de voorzitters van de afdelingen. Dit kan individueel of in 

groepen, om te inventariseren in wat nodig is en zo de strategie voor Gelderland op te zetten.  

 

Aart Lips vraagt zich af of er een bepaald overleg is of landelijke strategie over hoe de afgevaardigde 

van de staten voor de samenstelling van de Eerste Kamer stemmen. Monique van Gerwen vertelt dat 
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er een logica is dat GroenLinksers op GroenLinksers stemmen, maar als hij meer wil weten over het 

proces dat hij het beste de vraag in de pauze stellen aan Charlotte de Roo (fractievoorzitter).  

 

Matthijs van der Mannen stelt de vraag hoe het provincie bestuur kan helpen met de lokale 

samenwerking tussen PvdA en GroenLinks binnen gemeenten. Bij Harderwijk gaat de samenwerking 

met de PvdA uitstekend, maar loopt de afdeling er wel tegenaan dat de afdelingen anders zijn 

verdeeld bij beide partijen. Monique van Gerwen geeft de toelichting dat dit een goede vraag is voor 

de carrouselronde die zich toespitst op vragen van afdelingsbesturen.  

Marcella Heerenveen wil aansluiten bij de waardering over de communicatie en vindt het ontzettend 

fijn dat we ons inzetten om afdelingen aan elkaar te verbinden.  

 

Het jaarverslag wordt unaniem vastgesteld.  

 

B) Jaarrekening 

Henk Ligtenbarg (penningmeester) vertelt over 2023 als interessant financieel jaar vanwege de 

verkiezingen. Hij geeft een toelichting over de opbouw van het verkiezingsfonds en over de uitgaven 

voor de campagne.  

 

Rien Vermeer mist dat er in kascontroleverslagen nooit gesproken wordt over liquide middelen. Hij 

vraagt zich af of er ergens in het jaar een probleem was met het voldoen van facturen. Henk 

Ligtenbarg vertelt dat het bedrag van het verkiezingsfonds aan het begin van het jaar al aanwezig 

was. Daarnaast is er ook nog een eigen vermogen. Er zijn altijd ruim voldoende middelen geweest 

om aan alle verplichtingen te voldoen.  

 

Omied Chalebyani stelt de vraag hoe het komt dat we meer hebben uitgegeven aan de campagne. 

Henk Ligtenbarg legt uit dat er bij campagnes altijd vooraf onzekerheid zit in de uitgaven. Het eigen 

vermogen was voldoende om de landelijke bijdrage van 2023 niet aan de verkiezingen te besteden.  

 

Jelleke Boomsluiter vraagt zich af of het mogelijk is om de volgende keer ruimer te begroten op 

sommige posten. Henk Ligtenbarg vertelt dat er ook inkomsten zijn op relevante posten . Je ziet hier 

de netto-uitgaven. De realisatie op de verschillende posten van 2023 is gebruikt in het opstellen van 

de begroting van 2024.  

 

Rien Vermeer vraagt hoe de opbouw is in de begrotingen op weg naar het jaar dat er verkiezingen 

zijn. Henk Ligtenbarg geeft aan dat we begroten wat er nodig is in een verkiezingsjaar en dan terug te 

rekenen.  Zoals te zien wordt er al opgebouwd richting de verkiezingen, dus in 2023 is 7000 euro 

gespaard voor het verkiezingsfonds.  

 

Aart Lips vraagt of deze reservering voldoende is. Henk Ligtenbarg geeft aan dat we richting de 

40.000 euro bij elkaar willen hebben in december 2026. We gaan dan ook uit van meer inkomsten uit 

de landelijke bijdrage, giften.  

 

Iris Gotjé merkt op dat er binnenkort mogelijk weer landelijk verkiezingen zijn en vraagt zich af of we 

dat financieel redden. Henk Ligtenbarg vertelt dat we dan promotie en coördinatie voor onze 

rekening nemen, maar hier verder dan in principe geen kosten voor maken. In de post onvoorzien 
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staan de kosten ter ondersteuning van de persoonlijke campagne van Lisa Westerveld.  

 

Marcella Heerenveen vraagt over de balans of er meer van het eigen vermogen in het 

verkiezingsfonds zou kunnen als er te weinig lijkt te worden gespaard voor de verkiezingen. Henk 

Ligtenbarg stelt dat het zou kunnen en dat is een beslissing van de PLV. Dit kan ook dichter op de 

verkiezingen worden voorgesteld, dan is er nu meer ruimte om financiële keuzes te maken en weten 

we beter hoe we er dan voor staan.  

 

Aart Lips vraagt zich af of goederen ook onder het eigen vermogen vallen. Henk Ligtenbarg vertelt 

dat we een kasstelsel hebben. De balans gaat over de bankrekening. En er zijn heel weinig goederen 

van GroenLinks Gelderland en die worden niet afgeschreven.  

 

Hanneke Bruinsma vertelt namens de kascontrolecommissie hoe de kascontrole is verlopen, over de 

steekproeven en hoe ze de boeken en de resultatenrekening hebben gecontroleerd.  

 

Dirk van Uitert merkt op dat de kascontrolecommissie in haar verslag voorstelt de penningmeester 

decharge te verlenen. Maar dit moet het volledige bestuur zijn omdat deze gezamenlijk 

verantwoordelijk zijn. Dus we stemmen over een decharge van het voltallige bestuur.  

 

Aart Lips vraagt naar het systeem om bij te houden hoe de betalingen zijn uitgevoerd en verdeeld. 

Henk Ligtenbarg vertelt over het grootboek, inclusief de verdeling is over de verschillende posten.  

 

De vergadering stelt unaniem de jaarrekening vast en verleent decharge aan het voltallige bestuur.  

 

C) Bestuursverkiezing  

Partap Bansie(algemeen bestuurslid) geeft de toelichting dat de bestuurstermijn van Monique van 

Gerwen is afgelopen. Het bestuur is blij dat Monique van Gerwen bereid is nog een termijn aan te 

gaan. De ervaring en connecties van Monique van Gerwen zijn van grote meerwaarde in de huidige 

ontwikkelingen binnen de partij. De rest staat ook beschreven in de aanbeveling vanuit het bestuur.  

 

Rien Vermeer vraagt zich af of er een maximaal aantal termijnen is dat een bestuurslid mag 

deelnemen aan het bestuur. Partap Bansie geeft de toelichting dat een termijn twee jaar duurt, maar 

dat er geen maximum is van het aantal termijnen. Monique van Gerwen vertelt over de ambities wat 

ze zou willen gaan doen de komende twee jaar als ze opnieuw wordt verkozen.  

 

Miranda Florussen vraagt naar de verhoudingen in ledenaantallen tussen provincies onderling. 

Monique van Gerwen geeft aan dat we de 4de provincie zijn qua ledental en dat we een stijging zien 

van leden. Dit is natuurlijk resultaat van het werk van iedereen binnen GroenLinks.  

 

Jelleke Boomsluiter is blij met het contact dat er wordt geïnitieerd vanuit GroenLinks Gelderland 

tussen afdelingen onderling. Monique van Gerwen vertelt dat ze graag veel contact heeft, maar dat 

doen we met het hele provinciale bestuur.  

 

Rien Vermeer geeft een compliment dat hij heel blij is met Monique van Gerwen als voorzitter. Job 

van Hussen vertelt vanuit zijn rol als voorzitter van DWARS Gelderland dat ze blij zijn met het goede 
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contact met het bestuur. Hij merkt op dat Monique vertelde dat de provincie soms wat verder afstaat 

van leden en vraagt zich af of er plannen zijn voor werkgroepen of andere ideeën om leden meer te 

betrekken. Monique van Gerwen beantwoordt dat dit een vraag is aan het bestuur en niet aan haar. 

Recentelijk is er een themabijeenkomst georganiseerd over rechten voor de natuur en deze activiteit 

is goed bevallen. Het bestuur wil meer vergelijkbare activiteiten organiseren.  

 

Dirk van Uitert wil het bestuur er graag op wijzen dat er ook een periode komt na Monique van 

Gerwen als voorzitter. Hij vraagt zich af of het bestuur al bezig is met het organiseren van deze 

continuïteit. Monique van Gerwen geeft de toelichting dat het altijd belangrijk is om de continuïteit 

waar te borgen. Ze geeft aan blij te zijn dat het bestuur op orde is en steeds aan de continuïteit 

werkt.   

 

Edwin Massop vraagt naar informatie over activiteiten. Omdat dit niet samenhangt met de 

voorzittersverkiezing wordt voorgesteld hier in de pauze verder over te praten.. Er wordt nu met 

briefjes gestemd over de herbenoeming van Monique als voorzitter.  

 

De stemtelcommissie vertelt dat er zorgvuldig is gestemd en geteld. Er zijn in totaal 30 stemmen 

uitgebracht voor Monique van Gerwen als voorzitter en er is 1 blanco stem uitgebracht. Hiermee is 

Monique van Gerwen herbenoemd als voorzitter van GroenLinks Gelderland.  

 

D) Gezocht nieuw lid kascommissie  

In de kascontrolecommissie van 2 leden wordt jaarlijks een lid vervangen zodat er altijd ervaring is. 

Hanneke Bruinsma verlaat na 2 jaar de commissie. Zij vertelt over de geringe werklast en de 

werkzaamheden van de commissie. Er wordt een oproep gedaan voor geïnteresseerden. In de PLV 

van november 2024 wordt er een nieuw lid ingestemd.  

 

3) Carroussel  

De aanwezigen verdelen zich over de volgende onderwerpen.  

- DWARS Gelderland over hun politieke programma voor Gelderland  

- Bouw de beweging met social media  

- Vragenronde voor afdelingsbestuurders.  

 

4) Update uit de fractie  

Charlotte de Roo geeft als fractievoorzitter over het afgelopen half jaar toelichting op het werk en 

successen van de fractie ook in de samenwerking in de brede progressieve oppositie.  

 

5) Update vanuit het landelijk partijbestuur  

Samir Bashara geeft als landelijk bestuurslid een uitleg over zijn rol en dat van het zijn van 

contactpersoon voor de afdeling Gelderland. Daarnaast beantwoordt hij vragen uit de zaal.  

 

6) Rondvraag  

Wouter Witteveen doet tijdens de rondvraag een oproep om lid te worden van het local councillors 

network van de Europese Groene Partij, want niet veel leden zijn lid. Je kunt je inschrijven via de 

EGP-website.  

Hiermee wordt de PLV afgesloten. De volgende PLV is op 23 november. 


